
Obecny urad Strdne Pod Tatrami

Z AP I S N I C A

Zo ztsadnutia poslancov OZ

Pritomni: /podf a priloZenej prezendnej listiny/

poslanci OZ

ostatni

hostia

Nepritomni /menovite/:

ospravedlneni:

neospravedlneni:

Rokovanie otvoril a viedol JhnBadLo, starosta obce,

ktory prehl 6s1l OZza sp6sobil6 a uznasaniaschopn6 a predfoZil n6vrh proglamu rokovania:

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Urdenie zapisovatefa a overovatefov z6pisnice

3. Smernica verejn6 obstar6vanie
4. Proiekt multifunkdn6 ihrisko
5. ZS; MS osada - irver
6. R6zne

-2-

V Str6iach pod Tatramr
12.05.2015

uskutoinenej dia
11.05.2015

ocet:

6



Priebeh rokovania:

K 1. bodu programu:. Starosta obce predloZil
suhlasili.

program rol$ovania, s ktorym 6 poslanci OZ

K 2. bodu programuz Za overovatefov zftpisnice starosta prdil J6na Oradka aJLna BadZa st.

a za zaptsovatel'ku Bc.Lubicu Regecov(r.

K 3. bodu programu:

Starosta obozndmil poslancov OZ o potrebe schv6lit'novf Smernicu verejn6ho obstar6vania
v zmysle $ 6 ods. 1 pism" x) z6kona d.2512006

a doplneni niektorych zhkonov v zneni neskor
9512013, 1 80/2013, 3412014, 1312015 a 311201,

(d' al ej len,,zhkon" ), upral.uj e ob s ah smerni ce,
postupu verejn6ho obstar6vantapn zadhvani z

:^l.^ ^L.l ^^-^ -^Ll ^^^-.^1.:za pr edloLeny n6vrh j ednohlasne zahlasovali.

K 4. bodu programuz
Starosta obce predloZil pritomnym moZnost'zapojit' sa do yvzvy, kde Urad vl6dy vyzval obce

a mest6 na predloZenie Ziadosti o poskytnutie dot6cie v plograme ,,Podpora rozvoja Sportu"

na rok 2015 so zameranim na vystavbu multifunkdnych ihrisk zameranych predov5etkl,rn na

deti a ml6deL. Ciefom tohto programu je napom6ct' k rozyoju Sportu v obciach a mest6ch, v
ktorych nie je dostupn6 vyholujirce Sportov6 ihrisko, 4a ktorom by sa mohli reahzova(
prisluSne Sportov6 aktivity - a to podporou vystavby multifunkdnych ihrisk. V r6mci tohto
programu ide o snahu o vytvorenie lep5ich, novych podrnienok pre Sport a aktivne tr6venie
vofn6ho dasu, najmd v danych Sportovych are6loch prislu5nych obci a miest, zvyiif
dostupnost' Sportov6ho vylitta pre Sirokri verejnost a vytvorit' d alSie predpoklady pre

Sportov6 aktivity organizovan6 obcami a mestami. Obeq Str6ne pod Tatrami m6 zhulem

o uch6dzanie sa o tirto dot6ciu s ciefom vystavat' v obci multifunkdn6 ihrisko. Jednou

z podmienkou na poskytnutie dot6cie je to, aby obec mala na financovanie projektu, na ktory
dotfciu poZaduje, zabezpeden6 spolufinancovanie z vlasdnych zdrojov alebo inych zdrojov
najmenej vo vy5ke 5 oA., do obec preukazuje vypisom 'V'6dtu alebo vypisom z uznesenia

V pripade, Ze obec mh zdujerA, musi
en6 iuadom vl6dy do 20.05.2015" ebn6,

o vyjadrilo svoj sirhlas s tym, ZE chce

uchhdzat o trito dot6ciu azhrovei, Ze Obec Str6ne pod T4trami m6 minim6lne vlastn6 zdroje
na spolufinancovanie tohto projektu. Obdan Rastislav $lovef,dk sa opytal, kde bude toto
multifunkdn6 ihrisko vybudovane. Starosta obce informoval obdanov,l,e po dlhom uvaLovani
o vhodnom mieste (ked'Ze obec nem6 dostadujirci pozemok na toto ihrisko) by malo ihrisko
st6t' na pozemku vedta obecn6ho iradu, Obdan Rastislpv Sloveri6k bez toho, aby mu dal
starosta slovo zadal vyjadrovat' svoj nhzor, Le tento lozemok je vo vlastnictve firmy
K.V.TATRY, kde je majitefkou p.Kapr6lov 6, a Le tento pozemok je na predaj uZ vy5e 2 rokov
za vysokri cenu a i.e ho nem6Ze predat', a Le je tq disto Spekulfcia a vypoditavost'
p,Kapr6lovej. Starosta obce d6razne pritomnych upo2omil, Ze p.Kapr6lov6 n6m tento
pozemok poskytne bezplatne, do je vel'mi od nej tudsk6. Obdan Rastislav Sloveildk opiit'
povedal, Le je Io vlpoditavost' a 5pekul6cia. Obdan Miroslav Roth mal pripomienku, Ze

ihrisko by malo byt' hore v osade, ked Ze tam je ZS.

Obec Strrine pod Tatrami mf zdujem o poskytnutie dotdcie v programe ,,Podpora
rozvoja Sportuo' na rok 2015 so zameranim na i.ystavbu multifunkinych ihrisk
zameranych predov5etkym na deti a mlideZ a mi miilimSlne stanoven6 Uradom vl6dy
pre trito dotdciu vlastnd zdroje na spolufinancovanie toihto projektu.



obce J:inh Badta na v5etky prfvne rikony
cie v pro$rame ,,Podpora rozvoja Sportu"
v5etkych dokladov a inych dokumentov

Obci Strdne pod Tatrami bola dotricia
poskytnutf.

Starosta obce pritomnym vysvetlil situAciu okolo ZS v r6m$kej osade. Informoval
pritomnych, Ze Skola sa postupne dokondi do cca 2 mesiacdv. Ked Ze moment6lne ie v Skole
rovn6 strecha a podas zimy, ked' sa rozthpal s

vyuLit moZnost'poskytnutia fveru a dobudov
a archiv pre Skolu. Starosta povedal, Ze podob
v Jarovniciach a tam st6la strecha 350 000.00€
rozhoduje banka nazhklade irdtovnych doklad
stat', Le banka n6m river neschv6li. Po diskusii,
Skoly poslanci zahlasovali za splnomocnenie s

ukony spojen6 s podanim Ziadosti o poskytnuti
3s0 000.00€"

K 5. Bodu programu:

K 6. Bodu programu:

Zapisal:
Bc.I-ubica Regecov6
12.05,2015

- ObdiankaJana Vaverd6kov6 sa opytala starostu obcb kedy bude opraveny mrir na
cintorine. Starosta obce povedal, Ze obec uL. zakitpilb potrebny materi6l na opra\u
mira a mrir bude opraveny.

- Poslanec J6n Oradko dal ndvrh, aby sa v dedine urobila autobusov6 zasl|vka.
Obdianka p. Kurucovdnavrhla, aby zastdvka sthla na mieste studne, ked Ze sa
nevyuZiva. Poslanci tento n6vrh zobrah na vedomiel

- Poslanec Anton Oradko navrhol, aby hlavny kontroll6r obce mal k svojmu platu
odmenu 3}o/o,ketLe pre tirto obec robi vela veci, vybavuje veci, ktor6 starosta obce
nestiha vybavovat'a vybavuje dotdcie nazveladenio obce, Poslanci zatento n6vrh
jednohlasne zahlasovali

- Starosta obce predital staZnost'p,Anna Oradkovej, Strfne pod Tatrami (.2ll,kde Liada
o vyrieSenie neznesitelinej situ6cie ohlladom jej manZela, ktory je vodi nej aj ostatnym
dlenom rodiny agresivny. YyhrhLa sa fyzickym ndsifim a podp6lenim byu. Poslanci
navrhli p.Oradkovej, aby namanLela volala policiu a spor riesila so sirdom alebo
s policiou.

- Obdan Rastislav Sloveidk pripomienkoval starostu obce, predo platy zamestnancov
sir na rok 2015 o cca 40 000,00€ viac v roku 20 1 2. Starosta obce povedal, Ze si to
pozie ananajblil5om zastupitel'stve odpovie na otdzku.

Overovatelia: J6n BadZo st.

Jdn Oradko

)


